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Gdańsk, 21.11.2019 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

VII SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. VII sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18:15 w czwartek 

21.11.2019 r. w siedzibie Rady Dzielnicy (lokal 220, ul. Jaśkowa Dolina 105 w Gdańsku) 

po zebraniu kworum. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady VII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność. 

3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że sam sporządzi 

protokół z VII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Radna Olga Strojny poprosiła, aby w pkt. „Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie 

wyboru lokalizacji do Gdańskich Przestrzeni Lokalnych” zostały przedstawione 

obszerne wyjaśnienia dot. tego projektu oraz spotkania Zarządu Dzielnicy 

z Wiceprezydentem Piotrem Grzelakiem. 

4.2. Radna Halina Wojnicz zapytała, w którym punkcie będzie omawiany zgłoszony 

przez nią przed sesją temat budowy przy ul. Powstania Listopadowego. 

4.3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że temat 

zgłoszony przez Radną Halinę Wojnicz będzie mógł być dyskutowany w punkcie 

„Tematy zgłoszone przez Radnych Dzielnicy Piecki-Migowo”. 

4.4. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił wniosek o dodanie 

pkt. „Informacja dot. gabloty przy ul. Powstania Listopadowego” po pkt. 6. 

„Ślubowanie Radnej Julii Nowak”. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

4.5. Przyjęto porządek obrad z przyjętymi wcześniej zmianami. 

(11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

5. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

5.1. Zatwierdzono protokół z VI sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(10 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 

6. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wstąpienia nowego członka do Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo. 

6.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, 

że dnia 29.10.2019 r. wpłynęło do niego pismo Miejskiej Komisji ds. Wyborów 

w Jednostkach Pomocniczych w Gdańsku informujące, że z zgodnie 

z zestawieniem wyników głosowania do Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

następnym kandydatem, który otrzymał najwięcej ważnych głosów i wyraził zgodę 

na objęcie mandatu na miejsce zmarłego Radnego Wiktora Jesionka jest Pani Julia 

Barbara Nowak. Zgodnie z wymogiem statutowym konieczne jest podjęcie 

uchwały w sprawie wstąpienia nowego członka do Rady Dzielnicy. 
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6.2. Podjęto Uchwałę Nr VII/23/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wstąpienia nowego członka do Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

7. Ślubowanie Radnej Julii Nowak. 

7.1. Radna Julia Nowak złożyła ślubowanie na ręce Przewodniczącego Rady Dzielnicy 

Mateusza Zakrzewskiego. 

7.2. Od momentu złożenia ślubowania Radna Julia Nowak brała udział 

w głosowaniach Rady Dzielnicy. 

8. Informacja dot. gabloty przy ul. Powstania Listopadowego. 

8.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki poinformował, że nowa 

gablota informacyjna zakupiona ze środków budżetowych Rady Dzielnicy zostanie 

zamontowana przy ul. Powstania Listopadowego w miejscu wskazanym przez 

Radną Halinę Wojnicz. 

8.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poprosił, aby w związku 

z ustawieniem nowej gabloty w rejonie skrzyżowania ulic Bulońskiej i Powstania 

Listopadowego na swoje pierwotne miejsce wróciła gablota z rejonu skrzyżowania 

ulic Bulońskiej i Myśliwskiej (po zakończeniu budowy ulicy Nowej Bulońskiej). 

9. Dyskusja i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/13/2019 Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo z dnia 07.05.2019 r. w sprawie przeznaczenia środków finansowych 

na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2019. 

9.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że zgodnie 

z procedurą opracowaną przez Biuro Rady Miasta Gdańska do końca listopada 

2019 r. należy podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową w zakresie 

przeniesienia niewykorzystanych środków finansowych w roku 2019 do rezerwy 

celowej. Do końca stycznia 2020 r. Rada Dzielnicy wskazuje zadania 

inwestycyjne, na jakie zostaną przeznaczone środki z rezerwy celowej, a następnie 

do końca I kwartału 2020 r. Rada Miasta Gdańska podejmie uchwałę w sprawie 

przyznania dodatkowych środków Radzie Dzielnicy na rok 2020. 

9.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że nastąpiły 

2 zmiany w zestawieniu realizacji budżetu Rady Dzielnicy na rok 2019. 

a. Wniosek „Turniej piłki nożnej o Puchar Dzielnicy Piecki-Migowo” na kwotę 

8000 zł z kategorii „Sport i rekreacja” został wycofany w związku 

z niemożnością realizacji, a cała kwota została przeniesiona na wniosek 

„Walka z hałasem na korytarzach szkolnych – zakup paneli 

dźwiękochłonnych w Szkole Podstawowej nr 2” z kategorii „Zdrowie 

i sprawy społeczne”. 

b. Wniosek „Ekologia w mieście” na kwotę 2000 zł z kategorii „Bezpieczeństwo 

i ochrona środowiska” został wycofany. 

9.3. Justyna Walkowska przedstawiła wniosek o wsparcie finansowe dla jej syna 

Maksymiliana Walkowskiego na jego dalszy rozwój gry w tenisie ziemnym. 

Wniosek w zamian za wsparcie zakłada organizację warsztatów dla dzieci 

i młodzieży oraz możliwość cyklicznych treningów tenisowych dla dzieci 

na obiekcie Centrum Tenisa Don Balon w Gdańsku Wrzeszczu. 
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9.4. Radny Radosław Nowak zapytał, czy wnioskodawcy występowali o wsparcie 

finansowe do Biura Prezydenta Gdańska ds. Sportu. 

9.5. Justyna Walkowska odpowiedziała, że syn Maksymilian otrzymał jednorazowe 

stypendium, ale była to bardzo niska kwota, która nie pokrywa kosztów 

ponoszonych na szkolenie, sprzęt i występy w turniejach. 

9.6. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak poinformował, że Gdańsk 

dofinansowuje różne kluby sportowe działające na terenie Miasta. Zasugerował, 

aby klub, w którym trenuje Maksymilian Walkowski, złożył wniosek o wsparcie 

do Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 

9.7. Radny Radosław Nowak zadeklarował, że zada pytanie w Biurze Rady Miasta 

Gdańska, czy jest możliwość stworzenia funduszu stypendialnego w ramach 

budżetu Rady Dzielnicy. 

9.8. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że w związku 

ze zbliżającym się końcem roku budżetowego Rada Dzielnicy jest na etapie 

podsumowywania realizacji budżetu za rok 2019. Nowy wniosek mógłby być 

zgłoszony w ramach budżetu na rok 2020, ale musiałby być zmieniony, 

ponieważ w obecnej formie istnieje duże ryzyko odrzucenia go przez Biuro Rady 

Miasta Gdańska. 

9.9. Radny Ryszard Kłos powiedział, że Rada Dzielnicy nie powinna kierować się 

obawami, że jakaś jej decyzja zostanie zablokowana przez organ nadzorczy, 

ale przy podejmowaniu decyzji powinna sama patrzeć, jakie ma kompetencje. 

9.10. Powrócono do dyskusji dot. projektu zmiany uchwały budżetowej. W związku 

ze zmianami w zestawieniu realizacji budżetu Rady Dzielnicy na rok 2019 

(przedstawionymi w pkt. 9.2.) wprowadzono nowe kwoty do projektu uchwały: 

a. Sport i rekreacja – 71 590 zł 

b. Edukacja i kultura – 67 224 zł 

c. Zdrowie i sprawy społeczne – 48 000 zł 

d. Bezpieczeństwo i ochrona środowiska – 36 000 zł 

e. Infrastruktura i zagospodarowanie przestrzenne – 25 700 zł 

f. Festyny na terenie dzielnicy – 9 000 zł 

g. Rezerwa – 206 448 zł 

9.11. Podjęto Uchwałę Nr VII/24/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo zmieniającą 

Uchwałę Nr III/13/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo z dnia 07.05.2019 r. 

w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2019. 

(13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

10. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wyboru lokalizacji do Gdańskich Przestrzeni 

Lokalnych. 

10.1. Radna Olga Strojny zapytała, dlaczego członkowie Komisji Infrastruktury 

i Zagospodarowania Przestrzennego nie zostali poinformowani o spotkaniu 

z Wiceprezydentem Piotrem Grzelakiem. 

10.2. Radny Radosław Nowak powiedział, że na spotkanie w sprawie Gdańskich 

Przestrzeni Lokalnych został zaproszony wyłącznie Zarząd Dzielnicy i nie były 

tam poruszane inne tematy, np. miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego. 
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10.3. Radna Olga Strojny odpowiedziała, że mimo to Zarząd Dzielnicy powinien 

poinformować Komisję o planowanym spotkaniu, ponieważ jego temat znajduje 

się w obszarze jej działania. 

10.4. Radny Radosław Nowak w imieniu Zarządu Dzielnicy przeprosił za zaistniałą 

sytuację i zadeklarował lepszą współpracę w przyszłości. 

10.5. Radny Radosław Nowak przedstawił założenia Gdańskich Przestrzeni Lokalnych. 

Jest to projekt, którego celem jest poprawa warunków funkcjonalności i estetyki 

miejsc istotnych z punktu widzenia mieszkańców, gdzie występuje duży ruch. 

Biuro Rozwoju Gdańska stworzy projekt architektoniczny takiego miejsca, 

a jego realizacja może być wykonana ze środków Rady Dzielnicy 

przy współudziale środków miejskich. Biuro Rozwoju Gdańska wskazało 

2 potencjalne lokalizacje na terenie dzielnicy Piecki-Migowo do Gdańskich 

Przestrzeni Lokalnych, z których Rada Dzielnicy ma wskazać jedną: 

a. działki nr 80/2 i 81/ 2 obręb 052 przy ul. Piecewskiej (tzw. park Uphagenów), 

b. działka nr 372/3 obręb 053 przy ul. Warneńskiej (naprzeciwko przystanku 

autobusowo-tramwajowego). 

10.6. Omówiono zalety i wady obu lokalizacji. 

a. park Uphagenów – położony blisko siedziby Rady Dzielnicy, możliwy 

do realizacji z budżetu Rady Dzielnicy, projekt na urządzenie tego miejsca 

otrzymał prawie 2 tys. głosów w Budżecie Obywatelskim 2020, 

b. teren przy ul. Warneńskiej – położony naprzeciwko przystanku autobusowo- 

-tramwajowego, konieczność przeniesienia parkingów, co wygeneruje duże 

koszty, może spowodować protesty mieszkańców.  

10.7. Przeprowadzono wstępne niewiążące głosowanie w sprawie wyboru lokalizacji: 

a. park Uphagenów – 5 głosów, 

b. teren przy ul. Warneńskiej – 7 głosów, 

c. 1 głos „wstrzymujący się”. 

10.8. Radny Radosław Nowak przedstawił pomysł, aby wybrać lokalizację 

przy ul. Warneńskiej, ponieważ jest to trudniejszy projekt, który będzie kosztował 

więcej, a projekt parku Uphagenów zrealizować ze środków Rady Dzielnicy. 

10.9. Radny Ryszard Kłos powiedział, że jeśli zostanie wybrany większy projekt, to jest 

to możliwość uzyskania proporcjonalnie większych środków miejskich. 

10.10. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że realizacja 

większego projektu będzie również wymagała większych nakładów z budżetu 

Rady Dzielnicy. Podkreślił, że jego zdaniem lepiej najpierw wykonać jeden projekt 

do końca, a potem rozpoczynać większe, których realizacja może potrwać kilka lat. 

10.11. Przeprowadzono ostateczne głosowanie w sprawie wyboru lokalizacji: 

a. park Uphagenów – 7 głosów, 

b. teren przy ul. Warneńskiej – 6 głosów, 

c. 0 głosów „wstrzymujących się”. 

10.12. W projekcie uchwały zapisano działki nr 80/2 i 81/2 obręb 052 przy ul. Piecewskiej. 

10.13. Podjęto Uchwałę Nr VII/25/2019 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wyboru lokalizacji do Gdańskich Przestrzeni Lokalnych. 

(11 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 



5 
 

11. Tematy zgłoszone przez Radnych Dzielnicy Piecki-Migowo. 

11.1. Radna Halina Wojnicz przedstawiła aktualne informacje w sprawie inwestycji 

firmy Morena Euro Complex przy ul. Powstania Listopadowego. 

11.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski dodał, że zgodnie 

z pismem od Zarządu LWSM „Morena” przekazanym przez Radną Halinę Wojnicz 

firma Morena Euro Complex odstępuje od wybudowania schodów na wysokości 

budynku przy ul. Powstania Styczniowego 11. 

11.3. Radny Ryszard Kłos poruszył temat problemów LWSM „Morena” opisywanych 

w mediach i Internecie oraz na spotkaniach mieszkańców pod siedzibą Spółdzielni. 

Jego zdaniem, problemy są spowodowane działaniami grupy, która nosi znamiona 

zorganizowanej grupy przestępczej. Dodał również, że w swoim bloku zainicjował 

obniżenie mocy zamówionej, mimo sprzeciwu ze strony Zarządu i pracowników 

LWSM „Morena”. Przeprowadzenie takiej zmiany we wszystkich blokach dałoby 

bardzo duże oszczędności dla mieszkańców. 

12. Radny Kazimierz Mechowski opuścił obrady o godz. 20:50. 

13. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

13.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki i Przewodniczący Rady 

Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformowali, że odbyło się spotkanie 

z przedstawicielami firmy Inwesting, która jest właścicielem działki nr 91/1 

obręb 052 przy ul. Powstania Listopadowego 2a. Podczas spotkania mieszkańcy 

ul. Kusocińskiego przedstawili pomysł, który może rozwiązać ten konflikt, 

ale jego realizacja będzie uzależniona przede wszystkim od decyzji Walnego 

Zgromadzenia LWSM „Morena”. 

14. Komunikaty i wolne wnioski. 

14.1. Radna Monika Matwiejszyn przedstawiła pomysł wykonania i ustawienia plansz 

ze zdjęciami historycznymi różnych miejsc. Mogłoby to posłużyć do stworzenia 

ścieżki historycznej na terenie dzielnicy. 

14.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, 

że w poprzednich latach na początku grudnia odbywało się spotkanie świąteczne 

w Polskiej Filharmonii Bałtyckiej, na które zapraszani byli m.in. radni dzielnic. 

W tym roku takie spotkanie prawdopodobnie również się odbędzie, a radni 

otrzymają informację, jak tylko zaproszenia będą gotowe do odbioru. 

15. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zamknął obrady VII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 21:00. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 


